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Referat - bestyrelsesmøde Tritonparken d. 03.11.2015, kl. 19.30 hos Mette  

Deltagere: 

Bestyrelsen består af: 

Formand    Erik Lund Mikkelsen, hus nr. 42 

Næstformand/sekretær  Karin Laurberg Jensen, hus nr. 21 

Kasserer    Søren Nielsen, hus nr. 16 

Bestyrelsesmedlem   Alex M. Balling, hus nr. 24 

Bestyrelsesmedlem   Mette Opstrup, hus nr. 54 

 

Afbud:  

 Opgavefordeling i bestyrelsen 

 Gadelys – Erik (formand) 

Kontaktperson til snerydning – Søren 

Kontaktperson til gartner – Søren 

Kontaktperson for henvendelser – Bestyrelsen 

Sekretær – Karin 

Velkomstfolder – Mette 

Kasserer – Søren Nielsen 

Nøgler til opsalgstavle og skur Karin og Erik 

Dagsorden: 

 Opfølgning på sidste møde 

Der har ikke været flere henvendelser vedr. Nordkabels arbejde, så nu betragter vi sagen som 

afsluttet. 

 

 Evaluering af arbejdsdag. 

Arbejdsdagen forløb fint med megen aktivitet og rigtig hyggelig fællesspisning efterfølgende   

Det ser rigtig godt ud med nymalede striber på p-pladsen (der mangler dog 2  ) 

Vi overvejer at udvide arbejdstiden lidt på arbejdsdagen, så vi kan nå endnu mere, og også fordi 

beboerne faktisk  har svært ved at stoppe, når klokken er 13. 

Inden næste arbejdsdag vil Søren og Erik tage ud og købe nye redskaber, f. eks. En kanttrimmer, 

motorsav m.m. – HVIS NOGLE HAR ØNSKER ELLER IDEÉR, MÅ i MEGET GERNE FREMSENDE DEM!! 

Mette vil prøve at indhente tilbud på nyt underlag til tennisbanen. 

 

 Planlægning af generalforsamling 

Generalforsamling er fastsat til torsdag den 18. februar 2016 kl. 19.00, så reserver dagen allerede 
nu. 

Alex reserverer lokaler på Gug Plejehjem og Søren køber ind. 
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 Eventuelt 
Budgettet holder fint. 1 mangler at betale kontingent. 
Søren har rettet henvendelse til Peter, Gug Planteskole vedr. de henvendelser og ønsker, der har 
været omkring snerydning. Mette finder ud af sammen med Peter, hvor der skal saltes på P-pladsen. 
Alex har indhentet tilbud på at få overdækket vores p-pladser (74 pladser). Det ene firma havde en 
pris på ca.  1,3 mill. og det andet en pris på godt 1 mill., så der tænkes lige videre med nogle 
andre/alternative løsninger. 

 

 Næste møde 
Tirsdag den 09.02.2016 kl. 19.30 hos Erik, nr. 42. 


